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           上 海 连 成(集 团)有 限 公 司 ， 是 一 家 国 内 著 名 的 研 究 制 造 泵

、 阀 和 流 体 输 送 系 统 、 电 气 控 制 系 统 和 环 保 设 备 的 多 元 化 经 营

的 大 型 集 团 企 业 。

           经 过 二 十 多 年 的 发 展 ， 现 已 拥 有 五 大 工 业 园 区 ， 分 布 于

上 海 、 江 苏 、 大 连 和 浙 江 等 经 济 发 达 地 区 ， 总 占 地 面 积 达5 5

万 平 方 米 ， 总 部 设 在 上 海 封 浜 工 业 园 区 。 旗 下 拥 有 上 海 连 成

泵 业 制 造 有 限 公 司 、 上 海 连 成 电 机 有 限 公 司 、 上 海 连 成 阀 门

有 限 公 司 、 上 海 连 成 集 团 物 流 有 限 公 司 、 上 海 连 成 集 团 通 用

设 备 安 装 工 程 、 上 海 阿 美 泰 克 工 业 设 备 有 限 公 司 、 上 海 连 成

环 境 工 程 设 备 有 限 公 司 、 上 海 连 成 集 团 苏 州 股 份 有 限 公 司

、 上 海 连 成 （ 集 团 ） 大 连 化 工 泵 制 造 有 限 公 司 等 多 家 全 资 子

公 司 及 控 股 公 司 ， 注 册 资 金 达6 . 5亿 元 以 上 ， 总 资 产 达 数 二 十

亿 元 。 产 品 品 种 现 已 达 五 千 多 种 ， 涵 盖 水 泵 、 电 机 、 电 气 柜

、 阀 门 、 成 套 设 备 、 环 保 设 备 、 换 热 器 、 机 械 配 件 等 系 列 ， 其

产 品 性 价 合 理 ， 质 量 可 靠 ， 广 泛 应 用 于 市 政 、 水 利 、 建 筑 、 消

防 、 电 力 、 环 保 、 石 油 、 化 工 、 矿 业 、 医 药 等 领 域 。 集 团 销

售 绩 每 年 均 为 行 业 前 茅 。

强 大 的 制 造 实 力

         集 团 公 司 目 前 拥 有 国 家 “1级 ” 水 泵 测 试 中 心 、 三 坐 标 测

量 仪 、 动 静 平 衡 测 量 仪 、 便 携 式 光 谱 仪 、 激 光 快 速 成 型 仪

、 多 功 能 抛 丸 机 、 自 动 氩 弧 焊 机 、1 0米 大 型 立 车 、 大 型 磨 床

、 数 控 机 床 集 群 等 各 种 国 内 外 先 进 的 生 产 检 测 设 备2 0 0 0台 套

以 上 。 现 有 员 工3 0 0 0余 人 ， 大 中 专 生 占7 2 . 6 %， 其 中 中 级 职

称者475人、高级职称者78人、国家级专家19人、教授6人。每年都投

入大量资金用于技术研发和创新，并通过SLOIDWORKS软件，对产品

进行CFD分析和强度计算。公司持有国家专利技术近达600余项，每年

均参与大量的国家及行业标准起草及编写工作，涉及水利、化工、消防

、城市供水等各领域的产品及技术标准累计达数二十项。集团建有完善

的销售服务网络，设有30余家分公司及200多个分支机构，拥有一支

1800多人的专业销售服务队伍，为广大客户提供专业的技术支持与优

良的营销服务。

荣誉加身，成就更好连成

            集团通过了ISO9001、ISO14001、OHSAS18001等国际管理体

系认证，全面推行ＥＲＰ、CRM信息化管理平台；先后获得国家和行业

颁发的工业、消防、煤矿、石油化工等重要领域的工业产品生产许可证

、“安全生产许可证”、CCC中国国家强制性产品认证、CQC产品认

证、CE认证、卫生许可批件、MA煤安认证、节能认证、节水认证、测

量管理体系认证、采用国际标准认证、进出口企业资格等生产经营资质

；并获得了“国家科学技术进步二等奖”、“大禹水利科学技术一等奖

”、“国家级创新型企业”、“高新技术企业”、 “中国驰名商标”

、“国家标准起草单位”、“国家首批水泵节能认证通过企业”、“全

国商品售后服务认证（五星级）”、“上海市级企业技术中心“、“上

海市知识产权示范企业”、“上海市名牌产品”、“上海市民营制造业

百强”、“中国水工业十大民族品牌”、“全国实施用户满意产品“等

众多的社会荣誉。

连成产品得到国内外的用户认可

          随着连成集团的永续经营，连成产品得到了用户广泛认可，目前

拥有：国家体育场“鸟巢”、国家大剧院、上海世博工程、首都机场

、广州白云机场、青岛国际机场、上海地铁、西安地铁、沈阳地铁、首

钢京唐、首钢滦南马城矿业、霍州煤电、葫芦岛铝业、广州自来水厂

、禹门口水利、松江区二次供水改造、香港供水工程深圳沙湾泵站、澳

门供水工程珠海平岗泵站、黄河灌溉山西夹马口泵站、山西省西范泵站

、广东云安六都泵站、长垣县浦西区雨水泵站、渭南东雷二期抽黄灌区

泵站改造、黄河小浪底水利工程、宁夏扬黄灌溉工程、鄂尔多斯城市饮

水工程、秦山核电、岭奥核电、国电集团、大唐电厂、华能电厂、宝钢

、首钢、唐钢、太钢、鞍钢、新疆八一钢铁、大庆油田、胜利油田、中

石油、中石化、中海油、青海盐湖钾盐项目、山西焦化、潞安矿业、陕

西咸阳化工、中海油惠州炼油项目、清华大学、海尔集团和安哥拉农业

排灌工程、缅甸国家农业灌溉项目，以及核电、火电、水电、钢铁、油

田、焦化、矿业、化工、炼油等一大批国内、外样板工程。在通用、拜

耳、西门子、大众、可口可乐等国际知名企业在中国的工程均采用了连

成集团的产品。

百年连成、我们在行动

           连成集团矢志于打造世界顶级流体处理工业企业，秉承永远珍惜

人与自然和谐关系、为提高人类生活质量不懈努力的宗旨，为实现“百

年连成”远大目标，一直致力于环保型、节能型产品的研发与制造，为

民族企业的振兴与发展不懈努力！

                                水，因连成至高致远……！

         Shanghai Liancheng (Group) Co., Ltd. is a well-known large-scale group ent
erprise that dedicates to diversified operations of researching and manufacturing pu
mps, valves and fluid delivery systems, electrical control systems and environmenta
l protection equipment.
         After more than 20 years of development, the Group now has five industrial p

arks, which are located in economically developed areas such as Shanghai, Jiangsu,

 Dalian and Zhejiang, with a total area of 550,000 square meters. The headquarters

 is located in Shanghai Fengbang Industrial Park. The Group owns a number of w

holly-owned subsidiaries and holding companies such as Shanghai Liancheng Pum

p Manufacturing Co., Ltd., Shanghai Liancheng Motor Co., Ltd., Shanghai Lian

cheng Valve Co., Ltd., Shanghai Liancheng Group Logistics Co., Ltd., Shanghai L

iancheng Group General Equipment Installation Engineering, Shanghai Amtech I

ndustrial Equipment Co., Ltd., Shanghai Liancheng Environmental Engineering E

quipment Co., Ltd., Shanghai Liancheng Group Suzhou Co., Ltd., Shanghai Lian

cheng (Group) Dalian Chemical Pump Manufacturing Co., Ltd., with a registered

 capital of more than 650 million yuan and total assets of 2 billion yuan. The Group

’s productvariety has now reached more than 5,000, covering pumps, motors, elec

trical cabinets, valves, complete sets of equipment, environmental protection equi

pment, heat exchangers, mechanical parts and other series. Moreover, these prod

ucts are reasonable in price and reliable in quality, and are widely used in municipal

, water conservancy, construction, fire protection, electric power, environmental 

protection, petroleum, chemical, mining, pharmaceutical and other fields. The G

roup’s sales performance is among the best in the industry every year. 

Strong Manufacturing Strength
         The Group Company currently has more than 2,000 sets of advanced domestic a
nd overseas production and testing equipment, such as the national “Grade 1” pump 
test center, trilinear coordinates measuring instrument, dynamic and static balance meas
uring Instrument, portable spectrometer, laser rapid prototyping instrument, multi-
functio

Honored to Achieve Better Liancheng 
             The Group has passed ISO9001, ISO14001, OHSAS18001 and other international managem
ent system certifications, and fully implemented ERP and CRM information management platform.
The Group has obtained national and industrial productionlicenses for industrial products in 
mportant fields such as industry, fire protection, coal mining and petrochemical industry, “Safe Prod
uction License”, CCC China NationalCompulsory Product Certification, CQC Product Certificatio
n, CE Certification, Health Permit Approval, MA Coal Safety Certification,Energy Conservation Ce
rtification, Water Saving Certification, Measurement Management System Certification, Internation
al Standard Certification, Qualification of Import and Export Enterprise,and other pro
duction and operation qualifications. The Group has also been entitled with mult
iple social honors such as “National Science andTechnology Progress Second Prize”, “Dayu 
Water Conservancy Science and Technology First Prize”, “National Innovation Enterprise”, “High-
tech Enterprise”,”China Well-known Trademark”, “National Standards Drafting Unit”, “National
 First Batch of Enterprises Qualified for Water Pump Energy-Saving Certifications”, “Natio
nal Commodity After-sales Service Certification (Five-star)”, “Shanghai Municipal Level Enterpr
ise Technology Center”, “Shanghai Intellectual Property Demonstration Enterprise”, “Shanghai Fa
mous Brand Products”, “Top 100 Private Manufacturing Industries in Shanghai”, “Top Ten Nationa
l Brands of China Water Industry”, “National Implementation of Customer Satisfaction Products”. 

n shot blasting machine, automatic argon arc welding machine, 10 m large vertical car, large grinding
 machine, and CNC machine tool cluster. The Group has more than 3,000 employees, of which 72.
6% are graduates of technical secondary school and junior college, and there are 475 middle-level
 titles, 78 senior titles, 19 national experts, and 6 professors. Every year, the Company invests a large a
mount of money in technologyresearch and development and innovation, and carries out CFD analy
sis and intensity calculation of products through SLOIDWORKS software. The Company holds nea
rly 600 national patent technologies, and participates in the drafting and preparation of a large numb
er of national and industry standards every year, involving over 20 productsand technical standard
s in various fields such as water conservancy, chemical industry, fire protection and urban water suppl
y. The Group has established a comprehensive salesservice network, with more than 30 branch comp
anies and over 200 affiliated agencies, and has a professional sales service team surpassing 1
,800 people, providingprofessional technical support and excellent marketing services for customers.

Liancheng products are recognized by users at home and abroad
             With the continuous operation of Liancheng Group, Liancheng products have beenwidely re
cognized by users and its projects range is as follows: National Stadium “Bird’s Nest”, Nat
ional Grand Theatre, Shanghai World Expo Project, Capital Airport, Guangzhou Baiyun Airport, Q
ingdao International Airport, Shanghai Subway, Xi’an Subway, Shenyang Subway, Shougang Jingta
ng, Shougang Luannan Macheng Mining, Huozhou Coal and Electricity, Huludao Aluminum, Gua
ngzhou Waterworks, Yumenkou Water Conservancy, Songjiang District Secondary Water Supply R
eform, Hong Kong Water Supply Project Shenzhen Shawan Pumping Station, Macao Water Supply
 Project Zhuhai Pinggang Pumping Station, Yellow River Irrigation Shanxi Jiamakou Pumping Stati
on, Shanxi XifanPumping Station, Guangdong Yun’an Liudu Pumping Station, Changyuan County
 Puxi District Rainwater Pumping Station, reconstruction of pumping station in the second phase of 
the Yellow River irrigation area in Weinan Donglei, Yellow River Xiaolangdi Water Conservancy 
Project, Ningxia Yellow River Irrigation Project, Ordos City Drinking Water Project, Qinshan Nuc
lear Power, Ling’ao NuclearPower, Guodian Group, Datang Power Plant, Huaneng Power Plant, B
aosteel, Shougang, Tangsteel, Taiyuan steel, Ansteel, Xinjiang Bayi Steel, Daqing Oilfield, Shengli 
Oilfield, PetroChina, Sinopec, CNOOC, Qinghai Salt Lake Sylvite Project, Shanxi Coking, Lu’an 
Mining, Shaanxi Xianyang Chemical, CNOOC Huizhou Refining Project, Tsinghua University, 
Haier Group and Angola Agricultural Drainage Project, Myanmar National Agricultural Irrigation Pr
oject, and a large numberof domestic and foreign model projects such as nuclearpower, thermal pow
er, hydropower, steel, oil fields, coking, mining, chemical, and oil refining. Liancheng Group’s prod
ucts are used in projects in China by GM, Bayer, Siemens, Volkswagen, Coca-Cola and other interna
tionally renowned companies. 
Centurial Liancheng in Action
             In order to build the world’s top fluid processing industrial enterprise, adhere to cherishing th

e harmonious relationship between man and nature forever, improve the quality of human life, and ac

hieve the goal of “Centurial Liancheng”, Liancheng has been committed to the development a

nd manufacture of environmentally friendly and energy-saving products, and has been making u

nremitting efforts for the revitalization and development of national enterprises!

Water reveals its holiness through Liancheng’s endeavor…!

Group Introduction         集 团 介 绍
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